

Young Virtuoso Series 2009

菁英名家系列2009



Internationally Acclaimed Pianist 譽滿國際的鋼琴家

Kirill Gerstein 格爾斯坦

IN RECITAL (PIANO) 鋼琴獨奏會

09.12.2009

| Wed 星期三 | 8pm

Hong Kong City Hall Concert Hall

香港大會堂音樂廳

HK\$360, HK\$240, HK\$180

Discounts Apply 優惠適用

Tickets available at
URBTIX from October 28

門票於10月28日起
城市電腦售票網發售

Ticketing 電話訂座：
2734 9009

“Gerstein showed ... how to turn the tried and true piano recital into something startlingly fresh... Mr Gerstein played with aplomb... with valiant determination and great effect...”

The New York Times

他的演奏使沉重、標準化的鋼琴演奏會變得趣味盎然、清新可喜；
演奏泰然自若、自信果斷，演出得到偌大成功。

紐約時報 ”

PROGRAMME 節目：

J.S. BACH 巴赫觸技曲: Toccata BWV910

F. BUSONI 布索尼第五小奏鳴曲：

Sonatina in signo Joannis Sebastiani magni

F. BUSONI 布索尼觸技曲: Toccata "1920"

- interval 中場休息 -

F. LISZT 李斯特B小調奏鳴曲: Sonata in B-Minor

Recognized for his deeply musical interpretations and masterful technique, Kirill Gerstein is one of today's most promising and intriguing young artists. First Prize winner at the 2001 Arthur Rubinstein Piano Competition in Tel Aviv, Kirill has already concertized to great critical acclaim in the intervening years in virtually all major international music centres with the world's leading orchestras and conductors. He was also a recipient of a 2002 Gilmore Young Artist Award and was selected as Carnegie Hall's "Rising Star" for the 2005/06 season. His substitute performance of the Rachmaninoff Piano Concerto No. 3 with the Hong Kong Philharmonic Orchestra in 2006 received overwhelming audience and critical acclaim. See www.kirillgerstein.com.

格爾斯坦的演繹音樂感極強而且技巧出眾，旋即成為當今最有前途、最有魅力的年輕藝術家之一。他的演奏生涯隨著2001年在特拉維夫贏得魯賓斯坦鋼琴大賽冠軍而展開，數年來與世界多個頂尖樂團和著名指揮合作過，足跡遍踏世界各大演出場地。他2002年獲頒吉爾摩國際鍵盤音樂節優秀青年演奏家獎，2005/06樂季又獲邀在卡奈基音樂廳「明日之星」系列演出；2006年，他獲邀頂替另一位鋼琴家，與香港管弦樂團演出拉赫曼尼諾夫《第三鋼琴協奏曲》，也深受觀眾和樂評青睞。請瀏覽 www.kirillgerstein.com。

Programme and artist are subject to change without prior notice.
節目及表演者如有更改，恕不另行通知。

www.pphk.org